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【英语】
Our City
Guangzhou is the capital of guangdong. It is the biggest city in south china. And it is one of the most important cities in guangdong.
The population of guangzhou is more than 700 million. Just like many cities， there are a lot of cars， buses and trucks. So the air in the city is not clean. Guangzhou is a noisy and crowded city. But i like it best. Because guangzhou is my home.
【译文】
我的城市
广州是广东的中心。它是南中国最大的城市。而且它是最重要的城市在广东的一个。
广州的人口是700多万。就像很多城市，也有很多汽车，公共汽车和卡车。因此，空气在城市不干净。广州是一个嘈杂和拥挤的城市。但我喜欢它最好的。因为广州是我的家。
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Hangzhou has always been a famous tourist attraction. There is a well-known Chinese proverb: ^v^there is heaven in the sky, Hangzhou and Suzhou on the earth^v^. Marco Polo once described this place: ^v^the most beautiful and magnificent city in the world^v^ makes Hangzhou one of the largest tourist attractions in China.
Fortunately, it is difficult for any city to achieve the reputation of ^v^paradise^v^. Despite the idyllic preconceived concept, Hangzhou is a good starting point. Before arriving here, it is hard to dislike the city.
Even the most cynical travelers will appreciate the space and beauty of the West Lake Li, if nothing else, Hangzhou is a city with rich history and culture. Its history and culture can be traced back to the sixth century. When the Grand C was opened to connect this area with other areas, the city became famous for the first time.
In the century, trade centers such as Suzhou and Song Dynasty moved the royal family to Hangzhou, which made Hangzhou famous all over the world with beautiful lake scenery, It was soon welcomed by many artists, poets and painters. Looking for inspiration in this small ^v^paradise^v^, Hangzhou (the capital of Zhejiang Province) has a population of 10000. The ^v^West Lake^v^ provides the idyllic image of Hangzhou left by most people.
This huge circular freshwater lake, 3 km north-south and 3 km east-west, is surrounded by mountains on three sides. The city on the causeway of the postcard crosses the lake, and three islands float on the lake. Many historical sites and landscapes are scattered on the lake, including the famous Buddhist temple and Lingyin Temple.
You can see a lot of scenery in Hangzhou in a few days. However, it is a good place to relax, walk and eat. If possible, plan to stay here for at least a few days.
Most of the tourists to Hangzhou are from Shanghai. The sharp contrast between the two cities is incredible. Hangzhou can be very busy, but the area around the West Lake is huge, which means that a little peace can always be found, and the air and water here are also amazing Feel fresh and clean.
Take a walk by the lake for a day or two, and the tea garden and the surrounding hills will blow away the cobwebs, you feel refreshed.
中文翻译：
杭州一直是一个著名的旅游胜地，中国有句广为流传的谚语“天上有天堂，地球上有杭州和苏州”，马可波罗曾这样描述过这个地方：，“世界上最美丽、最壮丽的城市”使杭州成为全国最大的旅游景点之一。幸运的是，任何一个城市都难以达到“天堂”的美誉，尽管人山人海、人山人海、人山人海，人们可能有着田园诗般的先入为主的观念，但杭州却不失为一个很好的切入点在到达这里之前，很难不喜欢这个城市，即使是最愤世嫉俗的旅行者也会欣赏西湖的空间和美丽，如果没有别的，杭州是一个有着丰富历史和文化的城市，它的历史和文化可以追溯到六世纪，当大运河开通并将这个地区与其他地区连接起来的时候，这个城市首次成名世纪时，苏州、宋朝等贸易中心将皇室迁至杭州，使杭州名扬四海，湖光旖旎，湖光旖旎，很快就受到众多艺术家、诗人和画家的欢迎，在这小小的“天堂”中寻找灵感，杭州（浙江省省会）有万人口，“西湖”提供了大多数人留下的杭州田园诗般的形象。这座巨大的圆形淡水湖，南北3公里，东西3公里，三面环山，第四条两幅图片明信片堤道上的城市穿过湖面，三个岛屿漂浮在湖面上。
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Our city is a new and developing city, and was built at the beginning of 1980s. The infrastructure for water, gas, electricity and other energy in this area is complete and sufficient. From here one can travel to any place by sea, by air or by land. And there is a highway leading to the capital, Beijing. Besides there are many other advantages for the investors to work here. For example, the areas around this city are rich in natural resources. The public order is very nice and so on. The most impor ant. thing is that the government of this city supports foreign investors in many respects. In a sentence, this city is filled with enthusiasm and vigor. It is a good place for investors.
我们的城市
我们的城市是一座新兴的发展中城市，始建于20世纪80年代。这个地区的.基础设施(如水、气、电和其它能源)齐全并且充足。这里的海陆空交通便利，又有一条高速公路通往首都北京。除此之外，投资者在这里工作还有许多其他优势，例如，城市周围地区的自然资源丰富，公共秩序良好等等。最重要的是这个城市的政府多方面支持外国投资者。总而言之，这个城市充满激情和活力，是投资者的乐园。
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My favorite city my favorite city among these three cities, my favorite city is city B. when we choose a city to live in, I think we should consider safety and climate first. Safety is the most important factor for the citizens.
If our safety is not guaranteed, I can not imagine what the results will be on the other hand. The climate is also very important. Good climate has It is good for our health and makes the environment beautiful and comfortable.
Of course, we can\'t ignore other factors in the city, such as employment opportunities, entertainment, etc., but these are not as important as safety and climate. As long as the toilet has good education and strong ability, it can be seen from the above table that although the employment opportunities are very small, there is no problem in finding a good job. It can be seen that among the three cities, the climate of city B is the best, and the safety condition is also It is better than city B; although City C has the best employment opportunities and entertainment conditions, but the climate is the worst.
The safety of this wire is the worst wire left by it. I can choose, I should not hesitate to live in city B babacb.
中文翻译：
我最喜欢的城市我最喜欢的城市在这三个城市中，我最喜欢的是B城市当我们选择一个城市居住时，我认为我们应该考虑安全和气候第一安全是对市民最重要的因素如果我们的安全得不到保证，我不难想象另一方面会有什么结果，气候也是非常重要的，良好的气候有利于我们的健康，使环境变得美丽舒适。当然，我们不能忽视城市的其他因素，如就业机会、娱乐等，但这些都不如安全和气候重要，只要厕所有良好的教育和强大的能力，从上表可以看出，虽然就业机会很小，但找一份好工作是没有问题的，从中可以看出，在三个城市中，B城市的气候最好，安全状况也比B城市好；尽管C城市的就业机会和娱乐条件最好，但气候最差，这条电线的安全性是它留下的最坏的电线，我可以选择，我应该毫不犹豫地住在B市B BABACB。
标签： 新学期
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This is Beijing .It’s in the north of china .It’s got fourteen million people .It’s very big .There is a very famous wall in Beijing .The Great Wall .
It’s about six thousand seven hundred there is a famons square in the middle of Beijing it’s beautifui . It’s Tian’anmen square .I like Beijing .I want to go to Beijing one day.
这是北京，位于中国北部。它有1400万人口，非常庞大。北京有一个很著名的墙，那就是长城。
长城大约六七百里长。在北京还有一个很美丽、很著名的广场。这就是天安门广场。我很喜欢北京。我希望有一天能去北京。
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Shanghai is my favorite city. I like it because I was born in there, and a lot of my family members and my friends live there. The shopping in Shanghai is cheaper than here, but it’s expensive in China. I have a lot of things to do there, like: shopping, playing, going to my friend’s home… And there’re also a lot of places that are interesting. In Shanghai, people speak the same language as I do. I was there for 13 years! I left there on August, 18th, 20xx. And I was there because I was born in there and I lived there.
There’re a lot of people in Shanghai. The people are like me. We all speak the same language. The people in Shanghai are busy and friendly. And Shanghai is also and international city. It’s beautiful and fancy. There’re a lot of tall buildings. That’s why Shanghai is my favorite city. It’s my home city. I love Shanghai!!!
I’d like to go back to Shanghai, but just for a visit. Although Shanghai is good, I’d like to live here because I’d like to study here. I only get a little homework and the air here is flasher than Shanghai. The weather is hot in Shanghai. And the best time of year to go there is spring, because in spring, the weather is cool and warm. But some people asked me:” Why don’t we go there in the fall? The fall is also cool and warm.” I don’t think so, because in Shanghai, the fall is still very hot. I’d like to recommend this place to other because I want more and more people to know and visit my hometown. I hope if I ask my friends:” Have you ever been to Shanghai? Do you like Shanghai?” The answers shouldn’t be:” No, I haven’t been to Shanghai. And I don’t even know anything about Shanghai!” Now, I’ll recommend you to go to visit Shanghai in summer vacation or winter vacation or spring break or every time you’d like, you’d want, because Shanghai is a very nice city. If you go there, you’ll soon like it!
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Hangzhou is located in the southeast of China, facing the East China Sea. It is famous for its beautiful West Lake and has a long history. Whenever you come to this modern city, on holidays or weekends, you will see many parks and scenic spots around the West Lake.
People like to row on the water, walk on the forest path, or sit on the ground for a picnic. Since the reform and opening up, Hangzhou government has implemented a lot of high-rise buildings. Great changes have taken place in the city.
What a wonderful time.
中文翻译：
杭州位于中国东南部，面向东海，以美丽的西湖而闻名，历史悠久。每当你来到这个现代化的城市，在节假日或周末，你都会看到西湖周围有许多公园和名胜，人们喜欢在水上划船，在林间小路上散步，或坐在地上野餐。自从改革开放以来，杭州实行了许多高楼大厦，城市发生了巨大的变化，这是多么美好的时光啊。
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Many people appreciate the convenience of the city. If they like, people in the city can watch movies, visit exhibitions and watch competitions every day. In addition, if they want to be scholars, scientists or artists, they can find what they need in the city: libraries, colleges, museums, etc.
the last and least important point I want to say is that in the city, they can know as many people as possible, but some people are first attracted by the beauty of the country if one is in the countryside Second, in the countryside, people seem to have more . They can sing in the fields, ride horses by the stream, and do some interesting farm work. Both cities and villages have their shortcomings, because the city has pollution, noise and crowded traffic, and as far as the country is concerned, it is low Efficient transportation and delayed news always make people feel isolated from the city.
This country is relatively backward, but nothing is as good for your health as clean air and a mild pace of life. With the development of economy, it is a trend for people to move from the city to the countryside. My favorite city.
I live in Hangzhou now. It is my favorite city. There is a park with a big lake.
It is very beautiful. There are many trees in spring. There are some butterflies and many bird catchers like bees.
Therefore, I like this park best. My school is very good. I have many friends in it.
We are really good friends. I like my school very much. This is my school My favorite city.
中文翻译：
许多人欣赏城市的便利。如果愿意的话，城市里的人们可以每天看电影、参观展览和看比赛。此外，如果他们想成为学者、科学家或艺术家，他们可以在城市里找到他们需要的东西：图书馆、学院、博物馆，等等，我想说的最后一点也是最不重要的一点是，在城市里，他们可以认识尽可能多的人，但是有些人首先被这个的美丽所吸引，如果一个人在乡下，他觉得自己更接近自然：小溪、高山、新鲜空气、绿草等等，第二，在乡村，人们似乎有了更多的自由，他们可以在田野里高歌，在小溪边骑马，做一些有趣的农活，城市和乡村都有他们的缺点，因为城市，有污染，噪音和拥挤的交通，而且就而言，其低效的交通、延误的新闻总是让人感到与城市隔绝，这个相对落后，但是没有什么比得上干净的空气和温和的生活节奏对你的健康有很大的好处，随着经济的发展，人们从城市迁移到乡下是一种趋势。
我最喜欢的城市我现在住在杭州，它是我最喜欢的城市，有一个公园有一个很大的湖泊，非常漂亮，春天有很多树，有一些蝴蝶和许多像蜜蜂一样的捕鸟器，所以，我最喜欢这个公园，我的学校很好，我在里面有很多朋友我们是真正的好朋友我很喜欢我的学校这是我最喜欢的城市。
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I live in Hangzhou, which is a beautiful city. My hometown attracts a lot of tourists every year. We have the West Lake and many places of interest here.
I think you will like it. When you see it, I want to grow rapidly. I will try my best to protect our city and contribute to it.
I think if everyone protects it, my city will become more beautiful and love my city.
中文翻译：
我住在杭州，这是一个美丽的城市，我的家乡每年都吸引着大量的游客来到这里我们这里有西湖，还有许多名胜。我想你一定会喜欢它的，当你看到它的时候我想快速成长，我会尽我所能保护我们的城市，为它做出贡献我想如果每个人保护它，我的城市会变得更加美丽爱我的城市。
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Great changes in our school
The activity of being a good student has been held since the beginning of this term in our school. Everybody has taken an active part in it.
In the past, we didn’t have the habit of keeping our classroom clean and even threw waste everywhere. We weren’t polite enough to our teachers and parents. Sometimes we were unwilling to greet them. While waiting for a bus or doing shopping, some of us jumped the queue instead of waiting in line.
But now, everyone is active in cleaning and doesn’t throw waste freely any more. We show great respect for our teachers and parents. When we are in public places, we wait in line and offer our seats to the people in need.
The activity has brought us many advantages. Our school has changed a lot. The school is becoming more and more beautiful. More and more students have formed good habits. And we hope every student can keep these good habits.
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Hangzhou is located in the southeast of China, facing the East China Sea. It is famous for its beautiful West Lake and has a long history. Whenever you come to this modern city, on holidays or weekends, you will see many parks and scenic spots around the West Lake.
People like to row on the water, walk on the forest path, or sit on the ground for a picnic. Since the reform and opening up, Hangzhou government has implemented a lot of high-rise buildings. Great changes have taken place in the city.
What a wonderful time.
中文翻译：
杭州位于中国东南部，面向东海，以美丽的西湖而闻名，历史悠久。每当你来到这个现代化的城市，在节假日或周末，你都会看到西湖周围有许多公园和名胜，人们喜欢在水上划船，在林间小路上散步，或坐在地上野餐。自从改革开放以来，杭州政府实行了许多高楼大厦，城市发生了巨大的变化，这是多么美好的时光啊。
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I want to be the PE monitor. I enjoy sport, and I can run very fast. I’m really fit and healthy. Just watch me in the playground between lesson! I play most ball games well. But I’m really good at football, and I play basketball in the school team. Because I have a lot of good playing skills. I usually get the best score in every match. I can teach you some if you like. Choose me for the PE monitor and you can get the best score too!
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